
  

Generalforsamling 2025 d. 11/3 i Frivilligcentrets café 

 
1. Valg af dirigent og referent 

Som dirigent blev Lis Jørgensen valgt. 

Som referent blev Leni Blensø valgt. 

 
Lis konstaterede, at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt. 
Foruden bestyrelsen var der 5 medlemmer til stede. 
 

2. Bestyrelsens beretning 
Se vedhæftede skriftlige beretning fra Hanne 

 
3. Regnskab 

Regnskab fremlagt af Hanne 
Omkostninger i 2024: 853,40 
Tilskud fra cyklistforbundet på 853,40 

Balancen er i 0. 
Budget: 
Søgt 1700 kr, som er bevilget af Cyklistforbundet. 

 
4. Indkomne forslag 

Ingen 
 

5. Valg af bestyrelse 
Jesper Jerlang (ej tilstede) og Leni Blensø blev genvalgt 

 
6. Valg af suppleant 

Patrick blev genvalgt 
Bestyrelsen fik bemyndigelse til senere på året at vælge en suppleant mere 

 
7. Valg af formand 

Hanne genvalgt 
 

8. Valg af delegerede til Cyklistforbundets landsmøde 

Bestyrelsen fik bemyndigelse til at vente til senere på året med at vælge delegerede. 

 
Hanne tager med til Forårsmøde i Cyklistforbundet d. 22/3 i Odense 

 
9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Patrick Nowicki valgt til revisor og Jakob Jensen valgt til revisorsuppleant. 
 

10. Fremtidig virksomhed 
Tur på Klimahandledagen d. 24/4, hvor vi også har bod. 

Desuden er 6 andre ture er nu planlagt og klar til Lis laver folder. 
 
Vi skal deltage i næste møde om Grøn Mobilitet i kommunen d. 27/3. 

 

11. Eventuelt 



På spørgsmål fortalte Hanne, at vi er 128 primærmedlemmer i Hillerød, medlemstallet 

inklusiv husstande er højere, men pt. ukendt. Medlemstallet svagt faldende.  

 

Vi havde løbende debat under hele mødet og talte især om: 

- Trængsel på cykelstierne og problemet med alle de eldrevne køretøjer. 

Cyklistforbundets officielle politik er, at lovlige elcykler er OK.   

- Forkert placerede og manglende ramper 

- Brugen af Borgertip 

- At få kommunen til at engagere sig i børnehavekampagnen ’Vi kan cykle’ 

Vi enedes om, at bestyrelsen arbejder specielt med de 3 sidste punkter i 2025, og i den 

forbindelse blev det foreslået, at vi vælger en uge, hvor alle i afdelingen laver borgertip om 

diverse problemer.  

 

 

 


